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Bakgrund 

 

2015 bildas arbetsgruppen TransCent, ordförande är Boubou Hallberg och 
sekreterare är Johan Robinson. Arbetet väcker en del frågor: 

• Uppdragsbeskrivning och syfte?  
• Ska universitetssjukhusen expandera? 
• Kommer det att leda till kompetensproblem på länssjukhus? 

 

Beskrivning av uppdraget från tidigare ordförande Boubou Hallberg: 

• Gruppen arbetar på uppdrag av Svensk förening för Neonatologi och 
rapporterar till denna som en professionsförening. 

• Uppdraget är att ta fram riktlinjer för nivåstrukturering som förankras i 
professionen.  

• Vi har även haft möte tillsammans med Socialstyrelsen och IVO som 
efterfrågar detta arbete för att skapa bättre möjlighet att utöva tillsyn.  

• Det finns idag ingen nationell standard för de olika vårdformerna inom 
neonatologi vad gäller kompetens, bemanning och struktur. Det är detta 
uppdrag som vi driver inom gruppen och det som jag som ordförande har 
som ansvar att leverera till föreningen. 

• Målet är att ta fram ett konsensusdokument från professionen kring 
nivåstrukturering av de olika vårdnivåerna vad gäller kapacitet och struktur. 

 

Som svar på frågor kring arbetet anordnas 3 workshops. Verksamhetschefer och/ 
eller medicinskt ansvariga för alla neonatalavdelningar bjuds in. Arbetet övergår 
från liten ”expertgrupp” till ett väsentligt bredare arbete. Dessa 3 workshops 
mynnar ut i rimlig konsensus kring ”professionens åsikter om strukturering”. 

Tyvärr går Johan Robinson bort i aug 2018 och Boubou Hallberg flyttar till nytt 
jobb senare samma höst. I februari 19 ger därför Svenska Neonatalföreningens 
styrelse i uppdrag till Mattias Kjellberg, Anna Kasemo, Holger Tingstedt Hövel och 
Ulrik Lindström att sammanställa en rekommendation utifrån vad som hittills gjorts. 
Andreas Odlind som medverkat på alla workshops deltar också i arbetet. Mattias 
Kjellberg utses till ordförande för arbetsgruppen. 

 

För styrelsen, 

Béatrice Skiöld, ordförande 


